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Valmistelija Sivistysjohtaja Ari Sarpola 

 
Työryhmä sivistysjohtaja Ari Sarpola, rehtorit Tuomas Karjalainen, 
Anne Törmälä ja Jarmo Mäkinen on selvittänyt yhtenäiskouluun 
siirtymistä. Työryhmä toteaa yksimielisesti, että tässä vaiheessa 
siirtyminen yhtenäiskouluun ei ole mielekästä. 
 
Ajatuksia: 

• ajankäyttö: nyt jo ei virka-aika riitä  
• nykyisin vararehtori ei ole huojennusta, maksettu rahakorvaus 
• apulaisrehtoreita, joille on siirretty rehtorin tehtäviä ei ole 
• kahden yksikön hallinnollinen johtaminen haasteellinen 
• varsinkin kun erilliset rakennukset, rehtorin läsnäolo 

tarpeellinen 
• lastensuojeluyksiköt on työllistäviä (keskimäärin 5 h/vko) 
• yhtenäiskoulun rehtorien oltava samassa "tilassa" 
• säästöpotentiaali vähäinen noin 3000 €/kk 
• lukion ja yläkoulun erillinen lainsäädäntö 
• hallinnollisella yhteistyöllä ei saavuteta säästöjä 
• vaatii yhtenäisen rakennuksen 
• rehtorin on hyvä olla mukana oppilashuollossa aktiivisesti 

 
Työryhmä esittää, että yhtenäiskoulua pohditaan siinä vaiheessa kun 
ikäluokat ovat 50 oppilaan luokkaa ja uuden yhteinäiskoulun 
rakentamista lähdetään suunnittelemaan. Lukion pieneneminen 
yksisarjaiseksi voi antaa aihetta lukion ja yläkoulun yhteiselle 
hallinnolle.   
 

Esittelijä Sivistysjohtaja Ari Sarpola 
 

Päätösehdotus Lautakuntaa päättää, että jatketaan nykyisellä koulujen 
hallinnollisella mallilla toistaiseksi. Lautakunta päättää Oulaisten 
yläkoulun rehtorin viran täytöstä. 
 

Päätös Sivistyslautakunta päätti, että jatketaan nykyisellä koulujen 
hallinnollisella mallilla toistaiseksi. Lisäksi lautakunta päätti siirtää 
Anne Törmälän yläkoulun peruskoulun lehtorin virasta rehtorin 
toistaiseksi voimassa olevaan virkaan (Laki kunnan ja 
hyvinvointialueen viranhaltijasta 11.4.2003/304 24 §). Perusteluna 
siirtoon on Yläkoulun rinnakkaisryhmien määrää on vuosittain 
vähennetty yhdellä luokalla ja sen seurauksena kielten opetuksen 
määrä on vähentynyt. Kielten opettajien työmäärä on vähentynyt. 
Anne Törmälä on hoitanut rehtorin tehtäviä jo useamman vuoden 
määräaikaisena ja hän on antanut suostumuksensa siirtoon. 
 
 


